

港島童軍 ☆ 衝天救 FUTURE



- 2010年12月27日,一架來自2110年的太空飛船機於香港大嶼山失事,機
 上的未來童軍 FUTURE 和港島童軍展開了一次奇妙的相聚。
- 由於 2110 年的地球,已沒有什麼植物,整個星球瀕臨滅絕,因此 FUTURE
 必須回到 100 年前,重建環保意識,並將部份植物種子帶回 2110,希望重
 建未來。
- 但不幸 FUTURE 的太空飛船機件故障,無法再飛行。為了地球的將來,為 了協助 FUTURE 回到 100 年後的家鄉,FUTURE 很需要你們的協助!
- 你們可以幫忙找尋失落的種子,學習保護環境的方法,及透過學習航天知識,去協助Future的飛船再度升空,回到未來!(Back to Future)

Island Scouts 🕁 Hurtling Sky to Save the Future

- On 27 December 2010, a spaceship carrying a scout called FUTURE, who travels back in time from the year 2110, makes a crash landing on Lantau Island.
 FUTURE has a wondrous encounter with members of the Hong Kong Island Region.
- In 2110, the planet Earth is desolate and inhospitable, denuded of plant life and teetering on the brink of destruction. Hoping to save the planet by instilling an urgent sense of environmentalism in people in the past and bringing back some seeds to start re-vegetating the planet, FUTURE travels back in time to 2010.
- Unfortunately, the spaceship transporting FUTURE experiences a mechanical fault and can no longer fly. He needs your help to travel back to the future and save the planet Earth.
- You can help by locating the lost seeds that FUTURE intends to bring back to the future; learning and practising an environmentally friendly way of life; and acquiring the knowledge and skills necessary to help FUTURE to fly the spaceship again and travel back to the future.